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Verslag 1e meeting SMET (Single Market Enforcement Taskforce)

Introductie DG crow CE
° EEE verwijst naar de aankondiging van de SMET in het Actieplan handhaving en

implementatie interne markt zoals in maart gepubliceerd. CIE roept SMET nu al

bijeen vanwege de politieke urgentie als gevolg van de Covid-19 crisis.

e CIE wijst op belang solidariteit en feit dat er 7 LS zijn die niet meedoen aan de social

distancing.
e CIE wil vandaag twee punten benoemen, die niet bijdragen aan het bredere doel

ter bestrijding van de crisis, namelijk 1) exportbeperkingen en 2) inefficiénte

grenscontroles.

e Exportbeperkingen: alle LS hebben toegang nodig tot alle goederen. Sommige LS

hebben de maatregelen die ze hebben getroffen genotificeerd in TRIS, andere LS

helemaal niet. CIE roept de LS op om de beperkingen zo snel mogelijk op te heffen.

Nationale exportbeperkingen zijn niet acceptabel en verhinderen de distributie van

goederen en zorgen juist voor tekorten in LS. Dergelijke maatregelen zullen

terugslaan. Noemt het voorbee' (AER <= problemen had in EE
maar waarvan de problemen naar veel druk (op alle niveaus) zijn opgelost.

eo Grenzen: CIE roept de LS op de grenzen niet te blokkeren, want het gaat nu om

mensenlevens. CIE stelt dat het niet acceptabel is om personen aan de grenzen tegen

te houden. Blokkades aan de grens verlammen het verkeer en zorgen voor files. CIE

heeft van haar kant snel gehandeld door vroeg met guidance te komen (Green lanes

en ook vrij verkeer personen). CIE hoort graag van LS hoe de green lanes werken.

e Tot slot hoort CIE graag waar de concrete problemen van de LS liggen, zodat zij kan

helpen JERE wil geen bilateralen tijdens de vergadering, maar concrete input van

dels.

eo Ondersteunt alles watDG eeft gezegd. CIE heeft in een korte tijd

buitengewone en uitzonderlijke maatregelen genomen om te kunnen codrdineren.

Noemt als voorbeeld de 4 joint procurements (JPs) en het net opgezette ‘clearing
house’ en dankt die LS die al een contactpunt hebben doorgegeven.

e Brengt verder in dat de tekorten van geneesmiddelen een pan-EU probleem is. CIE is

dagelijks in contact met de EMA en de industrie hierover en probeert dit op te

lossen. CIE werkt aan een pan-EU oplossing.

Interventies

Bs van oordeel dat de SMET tijdig komt en belangrijk is. Is van oordeel dat de doorgang
van goederen essentieel is en is dan ook een van de eerste LS geweest om een Green

Lane in te voeren. Geeft toe tijdelijke grensmaatregelen richting buurlanden te hebben

gehad, maar vraagt CIE nu om guidance over de doorgang van personen (in kader



quarantaine). Alle maatregelen zijn tijdelijk en zijn in TRIS genotificeerd. Eheeft na

goede samenwerking met Commissaris Breton en zijn kabinet de exportbeperkingen

opgeheven.

heeft geen grenscontroles en geen exportbeperkingen, maar heeft wel last van

beperkingen opgelegd door andere LS.

heeft maatregelen ingevoerd tot in ieder geval 13/4, maar geeft wel aan de

maatregelen voor goederen verlicht te hebben [FY kampt met grote tekorten in

ziekenhuizen.

heeft ook tekorten van bepaalde goederen, maar vraagt LS het hebben van tekorten

niet te vermengen met het invoeren van beperkingen. eeft geen

exportbeperkingen of grenscontroles. Vraagt CIE aan de LS te rapporteren over het

overzicht van alle tekorten, vb. in CRP-verband.

benoemt dat de huidige problemen dieper dan door de LS genotificeerde maatregelen.
Noemt in dit kader bijvoorbeeld de EU-afhankelijkheid van derde landen (PPE,

geneesmiddelen). Exportbeperkingen in EU hebben daarmee direct impact op de

productie in derde landen.

noemt ook de link met derde landen. Zoekt oplossing door bedrijven te stimuleren met

een aankoopgarantie die loopt tot 2021 in DUI produceren. Bedrijven moeten dit doen

voor een bepaald minimum.

dankt CIE voor haar maatregelen en activiteiten in de crisis en benadrukt dat het

verzekeren van de levering van essentiéle goederen belangrijk is. Blsteit dat de

markt moet stoppen met speculeren over maatregelen en dat gesprekken met de CIE

doorgaan. Het was

voor] noodzakelijk om beperkingen op te leggen aan

desinfecterende handgel, beademingsapparatuur en bepaalde geneesmiddelen [EE
houdt zich echter aan de guidance van de CIE en ziet EU-coordinatie noodzakelijk.

eeft de maatregelen over PPE genotificeerd in TRIS met als gevolg dat export alleen

mag na autorisatie. Kondigt ook een notificatie van beademingsapparatuur aan. De

situatie infil is beter, maar er is meer solidariteit van de andere LS nodig. Vrij verkeer

van maritiem is ook belangrijk en nog niet genoemd, met name die uit derde landen.

heeft Green Lanes geimplementeerd: vrachtwagenchauffeurs zijn uitgezonderd van

zelf-isolatie aan de grens [RF hoemt ook het probleem dat gaat komen en te maken

heeft met seizoenswerk en arbeiders. Een vioeiend verloop aan de grenzen is daarvoor

hard nodig. Is het eens met ver de verstoring van waardeketens waar derde

landen betrokken zijn, vooral raagt CIE om hier een update over te

geven en in dialoog te gaan met EEN
nform instructie.

teunt vraag iagdom een overzicht te krijgen van de CIE in CRP en ITA op het punt van

seizoenarbeiders. De JPs moeten efficiénter werken, want er zijn nog te veel administratieve

lasten. Is zich verder bewust van grensproblemen, maar is ook bezig die op te lossen.
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BEY cr: net als veel LS PPE tekorten en werken nauw samen metfiihierop.
Verwelkomen de JPs. Hebben momenteel geen exportproblemen, maar steunen de

oproepen van CIE en LS om exportbeperkingen op te heffen. Zijn nu momenteel de Green

Lanes aan het implementeren.

BB benadrukt het belang van de vrije werking van de interne markt. Voorf#&sextra van

belang vanwege de ligging geografisch en plaats in waardeketens. Het vrij verkeer van

goederen is daar juist nodig om te kunnen inspelen op de vraag naar vh. pre. [EE is blij met

de open en constructieve gesprekken die CIE voert met de farma en medtech. Veel LS

naderen de piek van de pandemie en het is extra van belang om te voorzien in PPE om

doden te voorkomen. De manier waarop verzoeken PPE vanuit verschillende fora

binnenkomen, moet beter worden gestroomlijnd.

BE heeft momenteel geen grote problemen, maar bereidt zich wel voor op de piek van de

pandemie die deze week wordt verwacht. Is blij met de guidance vanuit de CIE en steunt de

oproep van fff om een update te krijgen in CRP Vraagt CIE tot slot om een toelichting over

hoe de clearing house structuur precies gaat werken.

BE heert een tekort aan ethanol en verwelkomt de JPs. Heeft geen exportbeperkingen

opgelegd en werkt veel samen met file

EE steunt de guidelines van CIE en heeft een goede samenwerking metfXEdBedrijven
lopen wel tegen (grens)problemen aan in midden EU LS. Flexibiliteit is nodig, maar de EU

moet ook oog houden voor standaarden. Vraagt om een discussie in CRP.

il graag het JP proces versnellen. EEESheeft nog niet de piek van de pandemie bereikt

en wil voorbereid zijn en genoeg medicijnen en PPE hebben.BEShoemt als voorbeeld

van een grote bestelling van beademingsapparatuur die misliep vanwege beperkende

maatregelen in andere Ls. [ER ijk dus hoe nationaal de productie opgevoerd kan

worden. Geeft toe een aantal exportbeperkingen te hebben opgelegd, maar zijn in

gesprek met CIE over het gefaseerd opheffen en het verder verlichten van deze

maatregelen. Waarschijnlijk deze week meer nieuws hier gi¥ heeft zelf veel

problemen aan de grens, ook omdatEREShiet in Schengen ligt. Werken wel goed
samen met omringende landen en hebben aandacht voor de doorvoervan arbeiders.

il graag samenwerken met LS om de productie op te voeren en wil hierover in

CRP verder praten.

EEE hebben exportbeperkingen en maatregelen aan de grens, maar zijn bereid deze te

heroverwegen. Volgen de Green Lanes, maar soms is de situatie ter plekke complexer
dan wat de regels stellen. Zijn bezig om problemen op te lossen en werken intussen

ook aan het verbeteren van de levering.

© geen export beperkingen, maar hebben wel last gehad van beperkingen van

andere LS. De situatie wordt wel beter. Hebben tekorten, m.n. beademingsapparatuur en

kijken daarom met interesse naar de JPs. Hopen dat het snel lukt. Hebben zorgen ook over

beperkingen vanuit derde landen, m.n. uit [EAs dit doorgaat, dan gaat dit negatieve

consequenties hebben voor geneesmiddelen. De EU moet minder afhankelijk zijn van derde

landen. [igeeft toe gezondheid checks te hebben aan de grens, maar momenteel loopt



het verkeer en gaat alles in lijn met de guidance van de CIE. Om de tekorten aan te pakken is

Bleigen maskers gaan produceren. Daarnaast zijn er ook veel innovatieve projecten met

tech start ups en universiteiten (vb. 3d printers).

Conclusie CIE

Het doel vandaag was om duidelijk te maken dat een exportbeperking in de ene LS,

impact heeft in de andere LS. Dit blijkt ook uit de interventies van de LS.

LS vragen CIE om te rapporteren over 1) het overzicht op aanbod en vraag & 2) wat

er aan de grenzen gebeurd. CIE heeft vandaag 4 LS gehoord die hun beperkende

maatregelen willen versoepelen. CIE verwijst verder naar een slide met de situatie

aan de grenzen en komt terug op een follow up.

Als het gaat de levering van goederen is het ook goed om naar de ecosystemen te

kijken. Deze discussie wordt relevant als het gaat om de exit strategie.

Focus ligt op essentiéle goederen (PPE, geneesmiddelen, voedsel), maar

grenswerkers zijn vaak niet in staat om te beoordelen wat essentieel is. Daarom

moeten alle goederen in de interne markt kunnen bewegen. CIE ziet ook dat er

beperkingen zijn vanuit derde landen, CIE vraagt LS dan ook om data en informatie

vanuit de LS. CIE is in gesprek metjERERover beademingsapparatuur, maar soms

heeft de EU bepaalde onderdelen dicJ§EEhodig heeft voor productie.

Aan de vraagkant is CIE nu verder in het proces dan alleen het mappen. CIE kijkt ook

naar de vraag en behoefte (doet DG Sante). Het Clearing house heeft als doel aanbod

in kaart te brengen en te kijken naar de juridische of technische problemen. Het is

een coordinatensysteem intern CIE, waarin alle diensten betrokken zijn.

Vult aan dat het Clearing House is er is om de link te leggen tussen de vraag en het

aanbod. CIE krijgt veel verzoeken vanuit LS of bedrijven die hun productie willen

opvoeren en daar vragen over hebben. CIE deelt de zorgen over geneesmiddelen en

noemt dat er een wekelijkse steering groep is die spreekt over de tekorten van

geneesmiddelen. De groep bestaat uit de CIE, EMA en de industrie farma en

medtech. De commissarissen[IEEE Vat er nodig is en is vanuitEXE
contact met [ERE om te werken aan hun beperkingen en te zorgen dat ze

die opheffen.

Is de afgelopen weken veel in contact geweest met LS over hun grensproblemen. Op

internationaal terrein vraagt hij LS de WTO-notificaties te volgen. De EU moet daar

feedback krijgen vanuit LS om te antwoorden richting derde landen. Grow zal

samenwerken met Trade. Tot slot over format van de SMET: vandaag was een ad hoc
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bijeenkomst. CIE wilde een sterke boodschap afgeven aan LS. CIE denkt de komende

weken verder na over hoe de SMET er precies uit moet gaan zien. CIE denkt nu aan

‘capitals based’ groep.


